
BADA MIEJ§KA
W KOLBUSZOWEJ

Protokół Nr XV/25

zxy sesji Ix kadencji Rady Miejskiej w kolbuszowej odbytej
w dniu 30 kwietnia2025 roku w tVliejskiego Domu Kultury w roiuuszowe;

przy ul. Obrońców Pokoju 66.

ObradY XV sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej rozpoczęto o godzinie 8:00. SesjęotworzYł i Prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej ; Kolbuszówej p. Jan p.y|.
W sesji udział wzięło dziewiętnastu radnych (nieobecni rałni: P. Stanisła* ńługorr, p. R;fał
PrzYbYło), sołtYsi, Przewodniczący zarządów osiedli orazzaproszeni goście coipotwierdzają
załączone d9. qrot9\9łu listy obecności. PrzewodnicząLy Rad/ Miejskiej stwierdził
prawomocność obrad xv sesji Rady Miejskiej w kolbuszowej

PrzewodniczącY RadY P. Jan Fryc zwrócił się do zebranych o powstani ę i uczczenie minutą
ciszy zmnłógo papieża Franciszka.

Przęd PrzYjęciem porządku obrad sesji radny P. Michał Karkut zwrocił się do
Przęwodniczącego Rady o przerwę w obradach. Przewodniczący rady ogłosił przerwę.

Po wznowieniu obrad sesji radny P. Michał Karkut zgłosił wniosek w sprawie wycofania
zporządku obrad sesji puŃtów nr 19 i20 tj:
- Podjęcie uchwałY w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkńców gminy Kolbuszowa
doty czącej przebudowy dro gi w miej scowośc i werynii podlesi e.

- Podjęcie uchwĄ w sPrawie rozpattzenia skargi na dyrektora Szkoły podstawowej Nr 1
w Kolbuszowej.

PrzewodniczącY RadY P. Jan Fryc zapytał o powód ńożęniawniosku o wycofanie powyższych
punktów zporządku obrad sesji.

WYjaŚnienia złoĘła radna P. Katarzyna Furtak- Draus twierdząc, że skład Kornisji Skarg,
Wniosków i Petycji jest niezgodny zustawą.

Wniosek radnego P. Michała Karkuta uzyskał akceptację ze strony radnych Rady Miejskiej
w Kolbuszowej.

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIE9BECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (l5)
Jarosław Czaja, Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc,KatarrynaFurtak-Draus, GrazynaHalat,
Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GraĘnaMaziarz,Dariusz Ocimek, Maria opalińska,
Zbigniew Pytlak, Norbert Tylutki, Tomasz Ząbczyk,Łukasz Zygora

PRZECIW (1)
stanisław Rumak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz chlebek, karol wesołowski

BRAK GŁOSU (3)
Stanisław Długosz, Piotr Panek, Rafał Przybyło



porządek obrad xv sesji Rady Miejskiej w kolbuszowej przedstawia się następująco:

1. Przyjęcie porządku obrad sesji,

), ióÓ.i. protoiołu zpoprzedniej sesji, 
,.,lzr.esie miedzv ses,

3. Sprawozdan i" r'łńńłtnis.i guńisi,oKolbuszowej w okresie między sesJaml,

4. Informacja " 
d";;i;i;ści instytu.ji"ńńr, Mi.;r[i"go Domu tłultury oraz Miejskiej

" 
ii;"*i"'owej Biblioteki Publicmej za2024 rok,

5. Sprawozdan i" ,'- ńiałalności ńŃ_ Gmirrnego ośrodka pomocy Społecznej

* Kolbur"owej za ż024 rok,

6. ocena zasobów;;;y.Społ".rn.j na2}ż4 rok dla Gminy Kolbuszowa,

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian**uń."i. Miasta ic.i"y Kolbuszowana2025 rok,

8. podjęcie uchwały w sprawie o";;; ń;r"*": w żOż5,ók" 1dot, budowy drogi dla

pieszych w m, Bukowiec), .,.^^_^^.,,ai .^, ?o?§ roku (dot. remontu drogi
g. Podjęcie uchwały w sprawie.. pomocy finansowej w 2025 roku (dot,

*o:i*Oa"r.iej nr 987 w m, Kolbuszowa Górna),

10. podjęcie uchwały w sprawie wyr,łenia ,goóy na sprzedń w trybie bezprzetugowym

nieruchomo s.i ii-io*'.:, *1"*ó s.i c-i.y-Kolbuszowa położonej w Widełce,

11. podjęcie uchwały w sprawie wyr.ńenia źgody na sprzedaż_ w trybie bezprzetargowym

nieruchomości gruntowej, własn"s.ió.i"v'Kólbuszowa, położonej w Kolbuszowej,

12. podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na,sprzedaż w trybie bezprzetargowym

nieruchomości i gruntowej, *łurno*i-i cńiry Kolbuszowa, połóżonej w Kolbuszowej

Gornej' 
1 - --- ^.^-^-,,i^ ,,cł riasta Kolbuszowa Stre$ Płatnego

13. Podjęcie uchwaĘ w sprawie ustalenia na tęrente n

parkowani a oraz opłat zap*t o**i. pojazdow na drogach publicznych,

14. Podjęcie uchwały w .pŃi" nadania 
"Punu^ Janowi Zubie tytułu

' 
,,Hor|rowy Obywat;l Miasta i Gminy Kolbuszowa",

15. podjęcie uchwały w sqrlwie nadania ks, sławomirowi zychowi tytułu
--' 

,,Hono.owy Obywatel Miastai Gminy Kolbuszowa",

16. podjęcie uchwały w sprawie nadania panu Grzegorzowi Dzimierze tytułu
^ - 

,-Z,aŚłuZony dla Miasta i Gminy Kolbuszowa",

17.Podjęcieuchwaływsprawiepodpisania-Y,,'o*yowspółpracypomiędzymiastem
Kamieniec poaoirli Qkraina), a miastem Kolbuszowa (Polska),

18. Sprawy różme.

Ad1

Porządek obrad XV sesji Rady Miejskiej został przyjęty,

ZA:I9,PRZECIW:O,WSTRZYMUJĘSIĘ:O'BRAKGŁoSU:2,NIEOBECNI:0

Wyniki imienne:

?}J13] Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan trlc, J ózef F ry c, Katarzy naFurtak_

Draus, GraĄnaHalat, Adam ru"runo*rt i, fticirał Kar'kut, GraĄnaMaziarz, Dariusz

ocimek, Maria opalińska, Piotr Panei<, źuigni.* Pytlak, Sianisław Rumak, Norbert Tylutki,

ńarot wesołowski, Tomasz ząbczyk, Łukasz zy gora

BRAK GŁOSU (2)

Stanisław Długosz, Rafał Przybyło



Ad2

Protokół z sesji .*?o' Miejskiej w Kolbuszowej odbytej w dniu 26 marca 2025 roku zostałwYłoŻonY do wglądu Przezradnych. Uwagi lub imiany dó protokoł" n"ń;| . kładaćw punkciesPraWY rÓŻnę. W PrzYPadku braku uwag i zastrzeżęńprototoł uznaje się Źa przjęty.

Ad3

SPrawozdanię z działalnoŚci w okresie pomiędzy sesjami przedstawił Burmistrz p. GtzegorzRomaniuk.

Ad4

Informację nt, dzińalnoŚci Miejskiego. Po-1 Kultury w Kolbuszowej przedstawił DyrektorP, Wiesław Sitko (w formie filmu multimedialnego) oraz Miejskiej i powiatowej BibliotekiPublicznej w Kolbuszowej DYrektor P. Paweł tvtichno (informacja stanowi załącznik d,oprotokołu).

Ad5

SPrawozdanię z działalnoŚci Miejsko-Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej w Kolbuszowej
:?^?!,?!^':!_rrzedstawiła 

kierownik P. MałgoizataHariasz. Informacja stanowi załącznik do
nlnleJ szego protokołu.

Ad6

9'_'nę zasobów PomocY społecznej na2022 rok dla Gminy Kolbuszow aprzedłoĘła kierownik
P, MałgorzataHariasz. Informacja stanowi załącznikdo ńniejszego proiokołu.
przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przęrwęo obradach.

PrzewodniczącY kadY Miejskiej po wznowieniu obrad sesji zgłosił wniosek o wprowadzenie
do Porządku obraddod|kowego punktu tj. podjęcie uchwały iv sprawie powołania człoŃówkomisji stałych Rady Miejskiej w KolbusŻowej. 

'

RadnY P, Julian Dragan zapytał o powód wprowadzenia tego projektu uchwaĘ pod obrady
sesji,

Radca PraWnY P. Maria Litwa wyjaśniła, ze, powodem wprowa dzeniado porządku obrad sesji
PowYŻszego Punktu j_est zgłoszony wniosek radnego, twierdzący, ze skiady komisji stałyń
RadY Miejskiej w Kolbuszowej są nie€odne z ustawą o ,u-orrądzie gminnym. W myśl art.
18 a i 18 b cYtowanej ustawy w skłaóKomisji Rewizyjnej oraz Końisji Siarg, Wnioskówi PetYcji nie mogą wchodzić radni którzy 'pełiią 

funkcje przewod niczącego
i WicePrzewodniczącego Rady. W obecnej.uchwale iaOy Vriejskiej w Kolbuszowej występuje
sPrzecznoŚc ztYm zaPisem ustawy. W związku z wątpliwościami iadnego, z obraóazisie;sĄ
sesji wYcofane zostałY p_uŃty dotyczące rozpatrzenia skargi i petycji. ńr.ry również póająó
uchwałę o Powołaniu składów komisji,_porli-eważ Komisja Riwiryjnabędzie w najbliższym
czasie procedować temat absolutorium dla Burmistrza roibuszowej.

Wniosek uzyskał akceptację Rady Miejskiej w Kolbuszowej.

ZA: 15, PRZECIW: l, WSTRZYMUJĘ SIĘ:3, BRAK GŁoSU:2, NIEOBECNI:0

Wyniki imienne:
ZA (l5)



TomaszChlebek'JanFryc,KatarTllFurtak-Draus,AdamKaczanowski,MichałKarkut,
GrażrłnaMaziarz,Dariusz ocimek, MńÓ;"lfi;ń, piotr pun.t ,Zbigniew PYtlak, Stanisław

Rumak. Norbert Tyl;tii, ń;i w".oło*rki, Tomasz Ząbczyk,Łukasz Zygora

PRZECIW (1)

Jarosław Czaja

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)

ruiian Dragan, Józef Fryc, GraĘna Halat

BRAK GŁOSU (2)

Śńirłu* Długosz , Rafał Przybyło

przewodniczący Rady poinformow ń, że ten projekt uchwały będzie procedowany jako

przedostatni punkt iJi"ńń oU,ua, ptzed sprawami różnymi,

Ad7

Projekt uchwaĘ w sprawie_ryT w budżecie Miasta i Gminy Kolbuszow ana2O25 rok omówił

Skarbnik P. Jacek Mroczek. Projekt )ńła^i ,iiito.ni.iochodo* o kwotę 529 260'00 ń'

zwiększeni" *vauttj* o r.*otę irc ąw-,ig ń,zmniejs",ni*nyoutt9y: klotę I87 I47,79 ń,

Rada Miejska w'r"rurr""*.; * gło.owaniu jawnym pr'rYlęłu Uchwałę Nr XV/156/25

w przedmiotowej sprawie,

ZA.. |7,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

wvniki imienne:

'r::::)Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, KatuzynaFurtak_Draus, GraĄna

Halat, Adam r".r*o*.ti, cruz}n uińi:ł,Dariusz ó.ir*t ,lvlaria opalińska, piotr panek,

Zbigniew pytlak, śianisła* Rumak, N",i"t iylutki, Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk,

Łukasz Zygora

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Józef Fryc, Michał Karkut

BRAK GŁOSU (2)

Stanisław Długosz, Rafał Przybyło

Ad8

projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej w 2025 roku omówił skarbnik p, Jacek

Mroczek. projekt uchwaĘ zaułń udzielenió pomocy finansowej dla Województwa

podkarpackiego * t *o.i. I3014OJ9 ń nu _ri"lyd zadania pn, "przebudowa 
drogi

wojewódzkiej nr lszntac;i roruu.ro*u--Śęarirro*.Młp. Polegającój .na 
budowie drogi dla

pieszych w km 3+821 ao r+gz5 ń;; lewa m. BŃo,uiiec". fuóu Miejska w Kolbuszowej

w głosowaniu.iuńv* i|rvjęłuu.il;ń Ńi ivlrsz l25 w przedmiotowej sprawie,

ZA: |9,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEoBECNI: 0



Wyniki imienne:
Z^(19)
Tomasz Chlebek,.Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc, KatatrynaFurtak-
Draus, GraĘnaHalat, Adam Kaczanowski, Michał Kartut, GraĘnaMaziarz,Dariusz
lcimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, 7,bignięw Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki,
Karol Wesołowski, Tomasz Ząbcryk, ŁukaŚz Zy goia

BRAK GŁOSU (2)
Stanisław Długosz, Rafał Przybyło

Ad9

Projekt uchwałY w sprawie pomocy finansowej w 2025 roku omówił Skarbnik p. JacekMroczek. Projekt uchwały zakłada udzielenió pomocy finansowej dla Województwa
PodkarPackiego w kwocie 100 000,00 ń narealizicję zaaania pn. ,,RJmont (odnówa) drogi
wojewódzkiej nr 987. Kolbuszowa Sędziszów Młp. W'm. KolbuŚzowa Górna,,. Rada Miejsń
w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęłalJchwałę Nr XV/158l25 w przedmiotówej
sprawie.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA(l9)
Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc, KatarrynaFurtak-
Draus, GraĘnaHalat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GraĘnaMaziarz,Dariusz
Ocimek, Maria OPalińska, Piotr Panek,Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki,
Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zy gora

BRAK GŁOSU (2)
Stanisław Długosz, Rafał Prrybyło

Ad 10

Projekt uchwałY w sprawie wyrłżenia zgody na sprzedaż w trybie bezptzetargowym
nieruchomoŚci gruntowej, własności Gminy Kolbuszowa położonej w Widełóe przeóstawił
kierownik Ref. RiGG P. Tadeusz Serafin. Projekt dotyczy spizedaĘ ńeruchomościbznaczonej
numerem ewidencYjnym 3300/187 o pow. 0,0560 ha połozonej w Widełce. Rada Miejska
w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przłjęła Uchwałę Nr XV/159t25 w przedmiotówej
sprawie.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA(l9)
Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Julian Dragan,Jan Fryc, Józef Fryc,KatatrynaFurtak_
Draus, GrażynaHalat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GrairynaMaziarz,Dariusz
Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki,
Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zy gora



BRAK GŁOSU (2)

Stanisław Długosz, Rafał Przybyło

Ad 11

projekt uchwały w sprawie lłvra7eyia 
zgody na,_ sprzedaż w trybie bezprzetargowym

nieruchomości gruntowej, własności brTnv" Kolbuizowa, Połoionej w Kolbuszowej

przedstawił kierovńik itr. RiGG p. Tadeusz Serafin, ńrojekt doĘczy sprzedaĘ

nieruchomości oznaczonej numerami.*id.i.v.lnymi73l9_I o Pow. 0,0016 hai73192 o Pow'

0,0709 ha położonv.t, * i<"rbuszowej. ń"a" r,ii,;,ka w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym

pirviął nihw alę N r XV/ 1 60 l ż5 w przedmiotowej sprawie,

ZA:|8,PRZECIW:O,WSTRZYMUJĘSIĘ:O,BRAKGŁoSU:3,NIEOBECNI:0

Wyniki imienne:

łtJx]Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, JT_Fry.l Jozef Fryc, KatuzynaFurtak_

D raus, Gr aĘ naHal at, Adam Ku" "*o*'rkŃi.ir"ł 
Kńut, Gr aĘ na Maziar z, D arius z

ocimek, Maria opuiń.r.u, Zbigniew dtń, śńisław Rumak, Ńorbert Tylutki, Karol

Wesołowski, Tomasz Ząbcryk, Łukasz Zy gora

BRAK GŁOSU (3)

Stanisław Długosz, Piotr Panek, Rafał Przybyło

Ad 12

projekt uchwały w sprawie wrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym

nieruchomości i gruntowej, własnościic*iriy Kolbuszowa, położoneiw Kolbuszowej GÓrnej

przedstawił kierovńit rtr. RiGG p. fadeus" Serń. Projókt doĘcz1 sPrzedaĘ

nieruchomości oznaczonej num"r". "*id.n.y3rry* 
gSitS o pow. 0,0169 ha PołoŻonej

w Kolbuszowej Górnej. Rada Miejska w Kóibuszowej w głósowaniu jawnym przyjęŁa

U.i ourę Nr XłlrOr DŚ w przedmiotowej sprawie,

Ad 13

projekt uchwały w sprawie ustalenia na terenie miasta kolbuszowa strefu płatnego parkowania

oraz opŁat^ p*to,*anie pojazdó*,;;;;gach publicznych przedstawił komendant Straży

Miejskiej p. pioir s.jd". ń"a1 yi"iska ,i Koibuszowój *'głosowaniu jawnym ptryjęła

U.ń*"łó Nr XV/162 l25 w przedmiotowej sprawie,

ZA:17'PRZECIW:O,WSTRZYMUJĘSIĘ:O,BRAKGŁOSU:4,NIEOBECNI:0

Wyniki imienne:
ZA(I7)
Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, KatarzynaFurtak-Draus, Gra:Ąna

Halat, Adam Ku"r*o*ski, Mióhał Karkut, GrairynaMaziarz,Dariusz ocimek, Maria

opalińska, zuigrri"* Pytlń, Stanisła_w Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz

Ząbczyk,Łukasz Zygora

BRAK GŁOSU (4)

Stanisław Długosz, Józef Fryc, Piotr Panek, Rafał Przybyło



Ad 14

|rojek! uchwaĘ w sprawie nadania Panu Janowi Zubię tytułu ,,Honorowy obywatel Miastai GminY Kolbuszowa" przedstawił Sekretarz P. Ylrzysńof Matejei. ńada Miejska
w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym prryjęła Uchwalę Nr XV/163D5 w przedmiotówej
sprawie.

ZA:79, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA(l9)
Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc,KatarzynaFurtak_
Draus, GraĘnaHalat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GraĘnaMaziarz,Dariusz
Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki,
Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk,Łukasz Zy gora

BRAK GŁOSU (2)
Stanisław Długosz, Rafał Przybyło

Ad 15

Projekt uchwały w sprawie nadania Ks. Sławomirowi Zychowi tytułu ,,Honorowy obywatel
Miasta i Gminy Kolbuszowa" przedstawił Sekretarz Pi. Krrysztof Matejek, Rada Miejska
w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr XV/16 4125 w przedmiotówej
sprawie.

ZA:18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (l8)
Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Julian Dragan, Jan Fryc, KatarrynaFurtak_Draus, Graryna
Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GraĘnaMaziarz,Dariusz Ocimek, Maria
OPalińska, Piotr Panek, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol
Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zy gor a

BRAK GŁOSU (3)
Stanisław Długosz , Jozef Fryc, Rafał Prrybyło

Ad 16

Projekt uchwały w sprawie nadania Panu Grzegorzowi Dzimierzetytułu ,,Zasłużony dla Miastai Gminy Kolbuszowa" przedstawił Sekretarz P. Krzysńof Matejek. Rada Miejska
w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr XV/165125 w przedmiotowej
sprawie.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA(l9)



Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc,KataruynaFurtak_

Draus, GruĘnaHalat, Adam Kaczanowski, ńichał KarkŃ, GruĘnaqaziarz, Dariusz

ocimek, Maria opalińska, Piotr Panek ,żiieni"*Pytlak, Stanisław Rumak, Norbeń Tylutki,

KarolWesołowski,TomaszZąbczyk,ŁukaszZygora

BRAK GŁOSU (2)

Stanisław Długosz, Rafał Przybyło

Ad 17

projekt uchwaĘ w sprawie podpisania umowy o współpracy pomiędzy miastem kamieniec

Podolski (Ukraina), a miastem roruusro*a (Polska) 
-p.".dśtu*ił 

Sekretarz P, Y:rzysńof

Matejek. Rada Miejska w. rotuur"Jli * głorońniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr

XV l i66lż5 w przedmiotowej sprawie,

ZA:!8,PRZECIW:O,WSTRZYMUJĘSIĘ:O,BRAKGŁoSU:3,NIEOBECNI:0

Wyniki imienne:

ilJ§]Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc,KatarrynaFurtak_

Draus, GraĘnaHalat, Adam Kaczanowski, Ńlichał Karkut, GruĘnaMaziuz, Dariusz

ocimek, Maria opalińska, Piotr Panek,,iiigni"*Pytlak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski,

Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zy gora

BRAK GŁOSU (3)

Stanisław Długosz, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak

Ad 18

Projekt uchwały w sprawie powołania człoŃów komisji

w Kolbuszowej przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej P,

po*ońi. nastipujących składów komisji stałych Rady:

Komisja RewĘjna

1. Pytlak Zbigniew
ż. Długosz Stanisław

3. Ocimek Dariusz
4. Przybyło Rafał

5. Kaczanowski Adam
6. Furtak-Draus Katarzyna

7. Karkut Michał

Komisja Skarg, Wniosków i PeĘcji

l. wesołowski karol
2. Chlebek Tomasz

3. ZygoraŁukasz
4. ZąbczykTomasz

stałych Rady Miejskiej
Jan Fryc. Projekt za|Jada
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5. Opalińska Maria
6. Furtak-Draus Katarzyna
7. Karkut Michał

Komisja Rolnictwa i Inwentaryzacji Mienia

1, Tylutki Norbert
2. Panek Piotr
3. Halat Grażyna
4. CzajaJarosław
5, Fryc Józef

komisja oświaty, kultury, kultury Fizycznej, opieki społecznej izdrowia
l. Chlebek Tomasz
2. Wesołowski Karol
3. ZygoraŁukasz
4. Rumak Stanisław
5. Długosz Stanisław
6. Maziarz Grażyna
7. Fryc Józef

Komisja Mandatowo- Regulaminowo- Samorządowa

1. Tylutki Norbert
2. Pytlak Zbigniew
3. Halat GraĘna
4. MaziarzGtażyna
5. Dragan Julian

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej

1. Rumak Stanisław
2. PrzybyłoRafał
3. Kaczanowski Adam
4. Ocimek Dariusz
5. Panęk Piotr
6. ZąbczykTomasz
7. Opalińska Maria
8. Dragan Julian
9. CzajaJarosław

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr XV/l67l25
w sprawie powołania członków komisji stałych Rady Miejskiej w Kolbuszowej.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (l8)
Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Julian Dragan, Jan Fryc, Jozef Fryc,KatarzynaFurtak_
Draus, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GrażynaMaziarz, Dariusz Ocimek, Maria



opalińska, Piotr Panek ,ZbigniewPytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol

Wesołowski, Tomasz Ząbczyk,Łukasz Zy gora

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

GraĄnaHalat

BRAK GŁOSU (2)

Stanisław Długosz, Rafał Przybyło

Ad 19

W puŃcie sprawy różnewniesiono następujące postulaty:

_ radny p. Michał karkut zwrocił się z pytaniem o aktualną sytuację zwięaną z likwidacją

szkoły podstawowej w Dol1tko*i."o,.uz przekazania do piowadzenia powiatowi

Kolbuszowskiemu Słoły Specjalnej w Kolbuszowej Dolnej,

.radnyP.JózefFryczapropon9Yuł:lbvnasesjach}{yprzedstawicielejednostekiinstytucji
przedkładali R"d;i. ĘiJ;rti.; inroń""i"-'o dziaiainoŚci w formie pisemnej wraz

z komentarzem, tak aby inform acje te'ń,ziabyło udostę|niĆ mieszkańc.om. Na sesjach takie

sprawozdania winny być przedstawiane w formie skrótowej, a wystąpienie trwaó 10 minut,

odpowiedzi udzielił Burmistrz p. Grzegorz Romaniuk, wyjaśnił, że gmina na otrzymńa

jeszczeinformacji odnośnię szkoły *-ń?.uttowie. W t *e.lii szkoły sPecjalnej Burmistrz

poinformował, z" 
"oatyi * dniu wczorajszym fozmowę ze Starostą Kolbuszowskim,

zaproponow ał zotganizowanie spotkania pnry idriu,,"pru*rrikó* jednak Starosta nie wyraził

zgody.

w puŃcie sprawy różnegłos zabrał sołtys wsi_Domatków p, krystian kiełb, któiry zapytńczy

prawdą jest, że budynku obecnej :i#ły * oo1a*owie po ewentualnym jej zamknięciu

planowane :..t u.u.'rro.ienie ośiodka Óa uchodzcow, SoĘs wyjaśnił, że otrzymał wiele

i.t"ronO* o-d mieszkańców w tej sprawie,

BurmistrzP.GrzegorzRomaniukzdementowałtęinformację.

Rada Miejska w Kolbuszowej nie wniosła uwag do treś.ci Protokołu zPoPrzedniej sesji odbYtej

w dniu 26 marca2025 roku. Wobec powyzsze§o protokół uznaje się zaprzyięty,

Sesję zakończono o godz, II:46

Na tym protokół zakończono,

protokół sporządziła: Justyna Mucha ęilrrilĄ
l

Frzewodnjczący
Rady M:§W Kolbuszowe,1

Jon Ftac
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